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Verslag wijkavond 5 maart 2018 

 

Opening en welkom 

Marlon Domingus opent de avond. Als laatste handeling als voorzitter van het bestuur van het 

Vreewijkcomité heet hij de ruim 80 aanwezigen welkom. Sinds november 2010 heeft Marlon zich 

ingezet voor Vreewijk. Hij bedankt voor hun inzet vanuit het bestuur: Willeke van der Meer, 

Marjolein Zaal, Harmen Tjaarda, Sandra Bechtholt en Andre Betting. Een bijzonder woord van dank 

is er voor Sylvia Zwaaneveldt voor haar vele rollen en initiatieven ten dienste van Vreewijk. 

Voor hun betrokken rol vanuit de gemeente bedankt Marlon wijkregisseur Francine Splinter en 

wethouder Marleen Damen. 

 

Bestuurswissel 

Vervolgens geeft Marlon Huib als voorzitter van het nieuwe bestuur het woord. Huib stelt de 

nieuwe bestuursleden voor. Het is op 7 maart precies 40 jaar geleden dat de eerste 

wijkvergadering werd gehouden. Een jubileum dus! Hierna geeft hij het woord aan wethouder 

Marleen Damen. 

 

Bedankt! 

Marleen feliciteert het nieuwe bestuur met de mooie opkomst. Vervolgens zet ze Marlon en Andre 

(Sandra is helaas verhinderd) in het zonnetje. Ze bedankt hen, en dan met name Marlon, voor zijn 

inzet en zijn steeds constructief meedenken met de gemeente. Ook was Marlon actief in de 

kennisuitwisseling met andere wijkverenigingen. Marleen benadrukt nog eens het belang van 

vrijwilligers: zij maken de stad en de wijk. Vervolgens overhandigt zij Marlon en André elk een 

gegraveerd glas. 

Martin reikt vervolgens namens het wijkcomité presentjes uit. In het gemeentearchief heeft hij 

gezocht naar oude foto's van Vreewijk. Ingelijst en vergezeld van een fles wijn bedankt het 

wijkcomité zo het oude bestuur. 

 

De peiling 

Corinne en Annette peilen wat er leeft bij de aanwezigen. Met behulp van hun telefoon laten de 

wijkbewoners weten hoe ze over bepaalde thema's denken.  

Vraag 1: Hoe lang woont u in de wijk? 

- Korter dan 5 jaar: 4 

- Tussen de 5 en 10 jaar: 6 

- Langer dan 10 jaar: 9 

- Ik woon niet in de wijk: 4 

Twee dames wonen al 52 jaar in de wijk! 

 

Vraag 2: Wat waardeert u in de wijk? 

- de fysieke omgeving: 16 

- de mensen: 2 

- de huizen: 5 

- iets anders: 1 

 

Vraag 3: Waar ergert u zich aan? 

- verkeer en parkeer: 7 

- bestrating: 7 

- onderhoud openbare ruimte: 2 

- anders: 4 

Reactie op anders: ik erger me nergens aan, hondenpoep, de studentenflat en fietsen op de stoep 

 

Vraag 4: Waarom komt u vooral naar deze avond? 

- Ik wil vooral iets weten over deze wijk: 11 

- Ik wil vooral iets bijdragen aan de wijk: 9 

- gezellig: 3 
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- anders: 0 

Vraag 5: Wat verwacht u vooral van het wijkcomité? 

- faciliteren van wijkinitiatieven: 11 

- organiseren van evenementen: 3 

- belangenbehartiging: 10 

- anders: 0 

 

Vraag 6: Hoe wilt u op de hoogte gehouden worden? 

Vreewijker (krantje): 9 

mail: 1 

website: 13 

Nextdoor: 1 

 

Vraag 7: Hoe lang bestaat het wijkcomité? 

- 36: 1  

- 38: 10 

- 40: 19 

- 42: 5 

 

Parkeerbeleid 

In Vreewijk is de parkeerdruk per straat verschillend. Met name bewoners in de Hugo de Groot- en 

de Gerrit Doustraat ervaren druk. Een werkgroep heeft een inventarisatie gedaan en gaat met de 

gemeente in gesprek. 

  

Humanities Campus 

De Humanities Campus wordt gevormd door de gebouwen van het Witte Singel-Doelencomplex van 

de Universiteit. Dus: de bibliotheek en de twee genouwen eromheen aan de Witte Singel en de 

gebouwen zoals het Lipsius en het Arsenaal aan de binnenkant van de Singel, bij de Doelengracht. 

 

De Universiteit Leiden wil de panden graag vernieuwen en vervangen om te groeien. De gemeente 

wil graag dat de Universiteit onderdeel blijft van de binnenstad. Vorig jaar heeft de gemeenteraad 

besloten dat er een nieuw plan mag komen. De universiteit werkt nu de tekeningen uit. De 

gemeente zorgt voor het overleg tussen universiteit, gemeente zelf en omwonenden en 

belanghebbenden. Daarom is er een klankbordgroep. Ook het wijkcomité Vreewijk is daarin 

vertegenwoordigd. Er is een werkgroep met Evert Meelis, Koert Meijer, Monique Klaver en Marlon 

Domingus.  

De gemeenten en de universiteit willen de nieuwe plannen voor de zomer naar de Raad sturen.  De 

ontwikkelingen zijn te volgen via de Vreewijkwebsite en op de site van de universiteit zijn ook 

afbeeldingen te zien. 

 

Groenhoven/Topaz 

De werkgroep bestaat al ruim 10 jaar. Aanleiding destijds waren concrete nieuwbouwplannen. In 

die 10 jaar zijn de plannen regelmatig veranderd. Vorig  jaar is werkgroep weer geactiveerd omdat 

de bewoners van Groenhoven gaan verhuizen naar de Lakenhof, nieuwbouw aan de Churcilllaan. 

Eind dit jaar komt het pand aan de Witte Rozenstraat dus leeg. Topaz weet nog niet of ze de locatie 

willen houden. Hun dilemma: de capaciteit is nu niet nodig, maar overheidsbeleid wijzigt snel en 

zo’n locatie krijg je niet snel terug.  

Er is nu nauw contact tussen de werkgroep en Topaz over hoe verder. Als Groenhoven 

daadwerkelijk weggaat, zou het mooi zijn als weer iets komt voor ouderen in de wijk. Dat is iets 

waar de werkgroep zich sterk voor wil maken. 

 

De Ruigte 

Vanuit de groengroep laat Annemarie weten dat er op dinsdag 20 maart een informatieavond is in 

Groenhoven over de herinrichting van de Ruigte, het terrein achter de Rijn- en Schiekade. Meer 

informatie via de website. 
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Wijkborrel in juni 

Ter afronding van het plenaire deel kondigt Huib nog aan dat er eind juni weer een wijkborrel 

komt. Hou de website in de gaten! 

 

De werkgroepen presenteren zich 

Aan de verschillende tafels vertellen de verschillende werkgroepen uit de wijk waar ze mee bezig 

zijn en waar ze nog hulp bij kunnen gebruiken. De uitkomsten van de tafels: 

 Viering Koningsdag: er zijn 5 vrijwilligers die zorgen voor de viering van Koningsdag. 

 Kunstroute en tuinroute: op 8 april vindt voor de 4e keer de kunstroute plaats. 

 Groenhoven: - 

 Parkeerbeleid: - 

 Humanities Campus: 

o aandacht voor de toegankelijkheid van de nieuwe campus voor wijkbewoners 

o Meer verbinding tussen de gebouwen binnen en buiten de Witte Singel dus nog 

meer belang bij 30 km 

o Red de boom bij het Reuvensgebouw 

o Hoe ziet de planning eruit? 

o Wat zegt het bestemmingsplan over de hoogte van de gebouwen? 

 Communicatie: 

o Vreewijkglossy tweemaal per jaar 

o mailadressen verzamelen door kinderen (Oranjecie. heeft een mailbestand) 

o Nextdoor 

o Facebook Vreewijk 

o Mailchimp 

o Over de website: de RSS-feed werkt niet goed 

 Groengroep: - 

 Initiatiefgroep Haagwegterrein: verbindingspad publiek 

 Gemeente Leiden: 

o Gerrit Doustraat: container aannemer staat te lang op 1 plek en houdt 

parkeerplaatsen bezet 

o Gerrit Dou: herinrichting wanneer? 

o Gerrit Dou: brede en smalle stoepen (plantenbakken en fietsparkeren), rioolbuizen 

geen functie 

o Overlast houtkachels 

o Plan voor bomen op de Rijn en Schiekade 

o Passende straatverlichting aanleggen 

o Kwaliteit straten/stoepen leggen Witte Singel 

o Bij herinrichting wijk rekening houden met wensen van bewoners, bijvoorbeeld 

fietsparkeerplekken en stoepen 

o Goede parkeerplaatsen voor fietsen 

o Tegen het verkeer inrijdende vuilniswagens 

o Wateroverlast Jan van Goyenkade 

o Containerbeleid: max ... dagen 

 


